
Referat fra Bestyrelsesmøde i DTS Kreds II, Syd 
 
Torsdag, d. 4. juni 2025, kl. 9.30 til 14.30 på Vendersgade 74, 
Fredericia – Lokale: Lillebælt, 3. sal 
 
Mødets formål: 
• At klæde formanden på til efterfølgende hovedbestyrelsesmøde, med relevante bemærkninger fra 

bestyrelsen, herunder åben dialog om udfordringer og problemstillinger fra valgenheder i kredsen. 
• Vidensdeling valgenhederne imellem samt orientering fra diverse mødeaktiviteter. 
 
Mødedeltagere: 
Tillidsrepræsentanter fra valgenhederne under DTS Kreds II, Syd: 
Kim Jensen, Hetty Møller, Adel Cajlakovic, Tine Vestergaard Todsen, Stine Palmelund, Susie Pedersen, Lise 
Ploug, Torben Baun Madsen, René Winzor, Martin Rodam, Bjarne Andersen og Mette Andreasen 
 
Afbud 
Jannie Hansen 
 
Ordstyrer: 
Tine Vestergaard Todsen 
 
Referent: 
Mette Andreasen 
 
 

Punkt Tid  Beskrivelse 
1. 5 min. Velkomst (O) Godkendelse af dagsorden og praktiske oplysninger for 

mødet. 
 
Velkommen til Adel som nyvalgt TR’er.  
 

2. 5 min. Opmærksomhedspunkter (D) Nuværende punkter: 
1) Åbenhed mellem HB og kredsbestyrelsen 
2) Sygefravær/-samtale, løbende opfølgning i 

valgenheder, beskyttelse af medlemmer 
3) Fokus på løbende trivselsmålinger. 
 
Ad 1) Ingen bemærkninger 
Ad 2) Ingen bemærkninger 
Ad 3) Ingen bemærkninger 
 

3. 90 min. Orientering fra valgenhederne 
(D-O) 

Hvad er der sket i valgenhederne siden sidste møde, 
herunder erfaringsudveksling. 
 
Suppleant for Mette som sekretær, da Simon har valgt 
ikke at genopstille som tillidsrepræsentant: Lise melder 
sig indtil valg til efteråret.  
 
Esbjerg v/Hetty: Der har været afholdt valgmøde – Hetty 
blev genvalgt.  
Der afholdes sommerfest i juni. 
Hetty er blevet valgt som koordinerende TR’er for SMS 
pr. 1/7-2025, da Jan Magnusson stopper. 
 



Tønder v/Torben: Torben skal være fungerende 
fællestillidsrepræsentant for Gældsstyrelsen pr. 1/8-2025 
indtil repræsentantskabsmøde til efteråret, da Lene 
Höilund stopper. 
 
Middelfart v/Lise: Der har været afholdt valgmøde, hvor 
Lise blev valgt som formand og Adel som næstformand. 
Der skal være sommerfest i juni.  
 
Padborg v/Adel: Her afholdes også sommerfest i juni. 
Der indføres et nyt ”koncept” med en såkaldt 
trivselsmedarbejder – man kan melde sig til at blive det. 
Hvad det helt konkret indebærer, vides endnu ikke. 
 
Odense v/Stine: Lerchesgade er færdigbygget, 
indflytterdato er den 25/8-2025. Alle skal arbejde 
hjemme i 14 dage op til indflytning. 
Sommerfest i juni med foodtruck, hvor man tager maden 
med i egen enhed, da kantinen i den nuværende bygning 
ikke må anvendes. 
 
Spillemyndigheden v/Susie:  Har fået et nyt medlem – nu 
14 medlemmer.  
 
Ringe v/Mette: Der afholdes sommerfest den 13. juni 
2025.   
 
Haderslev v/René: ADST har været på besøg på deres 
rundtur i landet.  
Der er startet en ny afdelingsleder.  
Stor afgang af DTS’ere. 
 
Fredericia v/Tine: Ingen bemærkninger. 
 
Svendborg v/Martin: Der har været afholdt valgmøde – 
Martin og Bjarne blev genvalgt. Allan deltog i mødet.  
Der afholdes sommer-komsammen den 12. juni 2025.  
Der har været en ”udnævnelses-komsammen”.  
En kontorchef samt en funktionsleder er stoppet, derfor 
to vakante chefstillinger.  
 
Svendborg v/Bjarne: Der er travlhed, og der er stadig 
problemer med indeklimaet.  
 
Ribe v/Kim: Der har været afholdt generalforsamling den 
11. maj 2025.  
Der er blevet lavet en flytte-APV efter indførslen af 
fleksibel pladsanvendelse.  
Her afholdes der også sommerfest den 13. juni 2025.  
 

4. 60 min. Dagsorden til HB-mødet 
d. 11.-12. juni 2025 (D-O) 

Pkt. 3 – Status på eftersyn af organiseringen af SKM-
koncern 

• Drøftelse af oplægget 
 
Pkt. 4 – Økonomi – forbundets fremtidige økonomi 

• Drøftelse af forslag til besparelser: Kunne TR’er fx 
vælges for en 2-årig periode (man sparer et 
valgmøde). Husleje i Codanhus og deltagelse i 
folkemødet på Bornholm blev også drøftet.  

• Der blev ligeledes talt om forslag til forøgelse af 
indtægter.  

 



Pkt. 5 – Repræsentantskabsmøde – igangsætning 
• Ingen bemærkninger 

 
Pkt. 6 – OK’26 

• Øget udbygning af 
fritvalgsordning/opsparingsbank er en rigtig god 
ide, da det vil tilgodese mange.  

 
Pkt. 7 – Aktindsigt-problematikker 

• Vi skal følge lovgivningen.  
 
Pkt. 8 – Fortjenstmedalje 

• Drøftelse af problematikken – hvor bremses det?  
 
Pkt. 9 – Løntræk – status på situationen 

• Drøftelse af oplægget 
 
Pkt. 10 – 0-dage/ATN-ordning, 11 dages reglen samt 
status på arbejdstid 

• Der findes løsninger nogle steder, andre steder er 
det mere problematisk.  

 
Pkt. 11 – Erkendtlighed – professionsbachelor i skat 

• Drøftelse af oplægget 
 
Pkt. 12 – Regnskab 2024 

• Der er ikke kommet oplæg 
 
Pkt. 13 – Nyt fra sekretariatet 

• - 
 
Pkt. 14 – Nyt fra kredse, TR-fora (herunder konstituering 
som følge af Lenes pensionering) og udvalg.  

• Fordeling af poster kan ikke ske før den 1. august 
2025, hvor Lene stopper. Torben er fungerende 
fælles TR’er indtil repræsentantskabsmødet.  

 
5.  30 min.  Kredsseminar i Kollund d. 18.-19. 

august 2025 (D) 
Drøftelse af program og praktik 

• Jørn og Allan inviteres. 
• Kim udsender program. 

 
6. 30 min.  Orientering fra afdelinger og udvalg 

m.v. (O) 
Hvad sker der i styrelser, fagområder, afdelinger, udvalg 
m.v. 
 
Gældsstyrelsen v/Torben: Ny TR i Ringkøbing (Hanne 
Trane). 
Ny TR i Randers (Peter Sørensen). 
Ny underdirektør Thomas Bruun Jessen pr. 1/8- 2025. 
Der kigges på bygningsmassen – Ringkøbing er i fuld 
gang, Tønder afventer en projektleder fra ADST. 
 
Jura v/Stine: Der er kommet udmeldinger om tillæg – 
personlig besked.  
I fagområderne skal der laves profiler af 
stillingsbetegnelser. 
 
Person v/Kim: Der skal ske omrokeringer fra Person til 
Udland. Udsat til den 17. juni 2025. 
Der er kommet udmeldinger om tillæg i Person.  
 

 5 min. Eventuelt - 
 


